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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş 

în data de   30 aprilie   2013   
 
 

 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 35 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. Lipseşte 
domnul consilier judeţean Ilie Bertea.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 94/24.04.2013 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei  
1 -  Întrebări, interpelări. 
2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de funcţionare 

şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al judeţului Timiş pe trimestrul I 
2013. 

3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea „Agendei principalelor manifestări cultural – 
artistice şi sportive.  

4 -  Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al judeţului Timiş. 

5 -  Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la domeniul public al judeţului 
Timiş a unor bunuri imobile (teren şi construcţii). 

6 -  Proiect de hotărâre privind alocarea unui spaţiu pentru depozitarea în caz de 
urgenţă a documentelor clasificate şi a sistemului informatic aferent, deţinute de 
Consiliul Judeţean Timiş.  

7 - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unor bunuri mobile către 
Inspectoratul pentru Situaţii de Urgenţă „Banat” al judeţului Timiş.  

8 -  Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei speciale pentru întocmirea 
inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al judeţului Timiş.  

9 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier.  

10 -  Proiect de hotărâre privind prelungirea valabilităţii „Programului de transport 
judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 01.07.2008 – 
30.04.2013. 

11 -  Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Normativului privind dotarea 
cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi.  
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12 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi prelungirii unor contracte de 
închiriere încheiate cu SC „Perot Consultancy” SRL, Bucureşti.  

13 - Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii CJT nr. 144/29.11.2010 privind 
aprobarea proiectului de investiţie „Reabilitarea/modernizarea locuinţei protejate 
DINU”, a cheltuielilor legate de proiect, precum şi a documentaţiei tehnico – 
economice a investiţiei.  

14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a învăţământului special liceal 
din judeţul Timiş pentru anul şcolar 2013 -2014. 

15 - Diverse. 
 
Supun la vot ordinea de zi. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Cociobea 
Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  
Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian.  
 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din  27 martie 2013 şi procesul verbal al 
şedinţei extraordinare din data de 10 aprilie 2013.  

Dacă sunt discuţii? 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul  - verbal al şedinţei ordinare din  27 

martie 2013 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din data de 10 aprilie 2013 cu 35 
voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, 
Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, 
Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile Marian Constantin, 
Zamfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 1 -  Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Înainte de a va da cuvântul,  doresc să precizez  faptul în mapele  dumneavoastră, 

aveţi pe lângă materialele de plen, un cadou simbolic din partea preşedintelui consiliului 
judeţean ce cuprinde o felicitare şi o cutie cu picturi ale maestrului Popa Popas. Rog 
doamnele ca la plecare să ia de pe masă un coş cu flori pregătit special, în mod simbolic cu 
ocazia sărbătorilor Pascale ce vor veni în curând.  

De asemenea, vă doresc tuturor Paşti Fericit, iar  lumina sfântă a Învierii să vă 
lumineze şi să vă încălzească sufletele, să aveţi parte numai de lucruri bune, bucurii şi 
împliniri alături de cei dragi.  

În continuare, vă invit  să luaţi cuvântul dacă aveţi întrebări sau interpelări.  
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Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea 
Înainte de toate vrea să precizez că nu mi-am propus să aduc în discuţie acest 

subiect la fiecare şedinţă dar trebuie să revin asupra discuţiei pe care am avut-o data 
trecută în plen referitor la tabăra de la Bogda.  În şedinţa trecută mi-aţi spus domnule 
preşedinte că aţi început discuţiile cu domnul Bănicioiu şi că  în perioada imediat următoare 
vom vedea care este situaţie exactă.  

Cu toate acestea, vreau să revin, de această dată, cu  un apel către dumneavoastră 
şi către întreg consiliul judeţean pentru a discuta cât mai urgent posibilitatea  redeschiderii 
taberei de la Bogda.  Cu toată sinceritatea vă spun că am copilărit în acea zonă. Până la 
vârsta de 7 ani am fost de foarte multe ori în acea tabără şi ştiu cum era atunci.  

Chiar acum de curând am fost din nou în zona taberei de la Bogda şi acolo  am 
întâlnit câţiva turişti care veniseră să vadă acea tabără. Cu regret o spun că aceştia erau 
foarte dezamăgiţi de situaţia în care se află acea tabără şi nu le venea să creadă că poate 
fi într-o stare atât de deplorabilă.  

Cred că toţi copii judeţului Timiş merită să beneficieze de tabăra de la Bogda, la fel 
de cea de la Chevereş şi Poeni.  Nu spun că este uşor, dar cu puţin efort sunt convins că 
vom reuşi să redeschidem acest obiectiv, iar acest lucru îl putem face fie printr-un 
parteneriat cu ONG-uri sau cu alte fundaţii, fie prin alte autorităţi de acest gen.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumesc domnule consilier Nicolae Bitea pentru intervenţia dumneavoastră şi 

vreau să vă informez că am făcut deja o adresă prin care am solicitat să preluăm toate 
taberele, nu doar pe cea de la Bogda. După câte am înţeles singura problemă ar fi la 
Nădrag pentru că aceasta este preluată de primărie, însă vom discuta cu domnul primar şi 
vom vedea dacă domnia sa doreşte ca aceasta să rămână în continuare la ei sau dacă 
doreşte să fie în parteneriat cu consiliul judeţean, astfel încât, să-i putem sprijini având în 
vedere că ei nu dispun de fonduri suficiente pentru a susţine singuri această tabără.  

Dacă vom primi răspuns favorabil la solicitarea noastră atunci, vă rog domnule 
consilier să faceţi parte din comisia care se va ocupa de preluarea tuturor taberelor.  

 
Doamna consilier judeţean Bianca Gavriliţă 
Doresc să vă informez despre o campanie pe care am demarat-o săptămâna trecută 

împreună cu domnul deputat Sorin Grindeanu. Este vorba despre o campanie de informare 
şi conştientizare atât a părinţilor cât şi a autorităţilor asupra importanţei screening-ului nou 
născuţilor.  

Screeningul la nou născuţi reprezintă un set de analize care se efectuează între ziua 
3 şi ziua 5 a nou născutului şi prin acest set de analize putem testa aproximativ 55 de boli 
metabolice genetice şi hormonale – numite şi boli silenţioase care nu pot fi depistate decât 
după 2-3 ani de la instalarea lor, când efectul este deja produs şi copilul poate suferii retard 
mintal şi nu mai poate fi recuperat.  

Spun că acest set de analize este foarte important pentru că putem depista la nou 
născut suspiciunea că acesta poate dezvolta o asemenea boală şi printr-o simplă dietă 
alimentară sau a unui tratament corespunzător el poate deveni un copil normal care se 
poate integra în societate.  

În acest sens, aşa cum am spus, săptămâna trecută a avut loc o conferinţă de presă 
prin care s-a anunţat că o companie de biotehnică medicală şi cercetare ne sprijină şi oferă 
gratuit efectuarea acestor analize în ambele spitale de stat pe o perioadă de o săptămână 
tuturor nou născuţilor.  

În urma rezultatelor analizelor vom face o informare publică pentru a vedea care 
sunt statisticile şi ce incidenţă există în Timişoara şi în judeţul Timiş.  
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Totodată, doresc să vă spun că aceste analize se efectuează în aproape toate ţările 
din Europa prin programe naţionale.  

Prin urmare, scopul nostru este să obţinem de la Ministerul Sănătăţii introducerea 
screening-ului în programele naţionale pentru a fi efectuat tuturor nou născuţilor din 
România.  

Vreau să mulţumesc domnului preşedinte Titu Bojin pentru că a participat la 
conferinţa de presă şi pentru că ne-a promis că încearcă să ne sprijine în acest sens.  Din 
acest motiv, până la şedinţa următoare, voi pregăti un material pentru plenul consiliului 
judeţean şi aparatul executiv în vederea iniţierii unui proiect prin care să găsim o modalitate 
de finanţare pentru efectuarea acestor teste pe o perioadă de 6 luni sau cel mult până la 
sfârşitul anului când  sperăm să introducem aceste teste printr-un   program naţional.  Vă 
mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, am luat parte la acea prezentare şi am rămas profund impresionat văzând că 

este o situaţie cu adevărat delicată.  E păcat că aceste teste nu se fac deşi cu ajutorul lor ar 
putea fi salvaţi mai bine de 90% din nou născuţii cu probleme.  

În principiu, eu sunt de acord şi chiar am să rog Comisia de sănătate să se implice 
mai mult în ceea ce priveşte realizarea acestui proiect şi în funcţie de disponibilităţile 
financiare să reuşim să facem aceste teste până când ele vor fi incluse în programe 
naţionale.  

Din discuţiile purtate am înţeles că valoarea unui test ar ajunge la aproximativ 80 
Euro dar cred că dacă se pune problema efectuării mai multor analize acest preţ se poate 
negocia. Nu pot spune mai multe în acest sens pentru că nu mă pricep dar vom discuta şi 
vom vedea care sunt soluţiile, însă am convingerea că putem discuta despre realizarea 
acestui proiect chiar şi pentru o perioada determinată pe care o vom hotărâ împreună în 
funcţie de posibilităţile financiare.  

Din câte am înţeles în judeţul Timiş sunt aproximativ 7000 de naşteri pe an şi în 
acest sens suma necesară pentru aceste teste nu ar fi foarte mare. Vom încerca să găsim 
aceşti bani trezind astfel interesul Ministerului Sănătăţii pentru introducerea acestor teste în 
programe naţionale.  

 
Doamna consilier judeţean Bianca Gavriliţă 
Vreau să vă spun că anual  în România se nasc aproximativ 300 de copii cu 

asemenea probleme. Costul screening-ului pentru un copil ajunge aproximativ la  80 Euro – 
dar prin el putem afla cu ce probleme se confruntă nou născutul şi le putem preveni. Costul 
tratamentului depăşeşte lunar 80 euro. Deci, câştigul statului este incomparabil. În plus 
elimină efectele morale şi sociale ale copilului cu handicap care nu se poate integra în 
societate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, aveţi dreptate.  Sunt convins că toţi colegii sunt sufletişti şi vor analiza toate 

posibilităţile de realizare a acestui proiect.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, trecând peste măreţia acestei săptămâni, am două întrebări pe 

care aş dori să vi le adresez.  
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc a avut o iniţiativă care s-a pierdut de când 

dumneavoastră aţi preluat conducerea acestui judeţ. Este vorba despre un concurs de 
arhitectură pentru porţile de intrare în acest judeţ.  Doriţi să finalizaţi acest proiect? 
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Care dintre cele 15 proiecte pe care le-aţi susţinut în Guvernul României ca lider 
judeţean (centura, autostrada, bazinul de înot olimpic, gara de nord, spitalul de copii, 
dezvoltarea aeroportului etc)  nu au primit finanţare guvernamentală? 

Acestea sunt cele două întrebări la care vă rog să-mi răspundeţi dacă doriţi. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În primul rând, voi începe cu cea de-a doua întrebare şi vă spun că, întrucât este 

vorba de cele 15 proiecte, răspunsul îl veţi primi în scris în următoarea şedinţă. Răspunsul 
va fi detaliat pentru fiecare dintre cele 15 proiecte. Aş vrea să nu luaţi în glumă nici unul din 
acele proiecte.  

Vă informez că toate sunt în Guvern şi, aşa după cum ştiţi, toţi cei 23 de 
parlamentari, indiferent de culoare politică, discută posibilităţile de susţinere şi realizare a 
acestor proiecte.  

Nu vreau să vă dau răspunsul la întrebare acum pentru că poate  aş greşi, dar aţi 
văzut că unele dintre ele se regăsesc în bugetul de stat, cum ar fi spitalul de copii al cărui 
proiect a fost finalizat şi  căruia i s-au alocat 5 milioane de lei, consiliul judeţean a alocat 
500 mii lei, iar primăria a alocat pentru acest proiect 1 milion de lei. Deci, în total sunt 60 – 
65 miliarde de lei pentru spitalul de copii.  

Referitor la prima întrebare, respectiv porţile de intrare în judeţul Timiş, vă pot spune 
că nu am găsit acest proiect.  

Aţi văzut că am iniţiat deja la nivelul municipiului Lugoj – pentru că acolo am 
considerat că este una din principalele porţi de intrare în judeţ. De altfel, toate intrările din 
judeţ sunt importante şi deja am început lucrările pe drumul de la Ştiuca, Jebel şi continuăm 
lucrările pe drumul naţional de la Reşiţa şi Bucureşti.  

Deocamdată, pentru acest an, este tot ce putem face. Este adevărat că Timişoara 
reprezintă poarta  de intrare în judeţ cea mai importantă şi vom începe cu Aeroportul.  În 
curând veţi primi un studiu pentru realizarea a 4 benzi de circulaţie la aeroport  cu 
posibilitate de legătură către centura ocolitoare. Va fi un sistem modern de informaţii la 
intrarea şi ieşirea din aeroport precum şi la sensul giratorul de la Ghiroda.  
 Facem acest lucru pentru că ne dorim ca aeroportul să aparţină de  judeţul Timiş aşa 
cum este normal.  Ne dorim să realizăm acest lucru pentru că în afară de noi mai sunt doar 
câteva judeţe din ţară. Deci, preluarea aeroportului, puteţi să-l consideraţi ca al 16-lea 
obiectiv pe care ne dorim să-l realizăm în actuala guvernare.  
 Vă pot spune că unele proiecte sunt aprobate, iar altele sunt în curs de aprobare.  
Putem face demersuri  pentru realizarea lor dar nu totul depinde de noi. De exemplu, la 
tronsonul autostrăzii rămas  neexecutat s-a reluat licitaţia.  Este vorba despre tronsonul 
Remetea  - Lugoj. Dacă nu vor fi contestaţii, în condiţii normale, sperăm ca în 3 luni acest 
tronson să fie definitivat. 
 Referitor la centură, vă pot spune că ne-am întâlnit cu reprezentanţii CNADR  şi am 
stabilit împreună cu Primăria Ghiroda, Moşniţa, Sânmihai  şi Timişoara modul în care vor 
avansa discuţiile pentru tronsonul respectiv. Rămâne partea de mijloc care este al treilea 
segment ce va fi discutat probabil anul viitor.  
 Centrul Intermodal este in discuţie şi probabil că ştiţi deja că vom fi, în cazul în  care 
acesta va fi aprobat, unul dintre cele trei centre intermodale aprobate prin POR transport.  
Proiectul nostru cu toate documentaţiile aferente aprobate se află în mapa domnului 
Fenechiu.  Avem aprobat proiectul pentru cumpărarea a 35 ha suprafaţă de teren la 
Ghiroda – Remetea – Giarmata în vederea realizării proiectului.  
 Domnul Mugurel Borlea ne spune că în 3 luni putem demara lucrările la Centrul 
Militar.   
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 Deci, după cum vedeţi sunt câteva proiecte în curs de realizare, însă vă rog să aveţi 
puţină răbdare. Suntem abia la începutul mandatului nostru dar vă promit că lucrurile vor 
evolua în sens pozitiv.  
 Nu putem ascunde faptul că am primit pentru judeţul Timiş  în anul 2013 de la 
Guvernul condus de domnul Prim Ministru Victor Ponta  cei mai mulţi bani pentru stingerea 
arieratelor. Judeţul nostru a primit cei mai mulţi bani şi nu cred că trebuie să uităm aşa uşor 
acest lucru.  
 Promit să vă fac o informare detaliată cel mai curând luna viitoare când vom discuta 
şi despre programul judeţean pe care ar trebui să îl stabilim împreună.  Dacă tot aţi adus în 
discuţie acest lucru vreau să vă gândiţi la  posibilitate constituirii unei  comisii în cadrul 
consiliului judeţean care să ne dea soluţia şi strategia optimă prin care să putem contracta 
un credit. Nu cred că trebuie să aşteptăm să primim totul de la nivel naţional. În prezent, 
consiliul judeţean are contractat un credit în valoare de 100 milioane care se rambursează 
din toamna anului 2011. Gradul de îndatorare pentru acest credit la nivelul judeţului Timiş 
este de aproximativ 9%.  Nu spun că putem merge până la 30% dar cred că ne  putem 
încadra undeva la  20%.  
 Având în vedere vă rog pe fiecare dintre dumneavoastră, reprezentanţii ai fiecărui 
partid politic din cadrul consiliului judeţean să desemnaţi o persoană care să ne ajute să 
găsim soluţia pentru contractarea unui credit de 40 - 50 milioane de euro, apoi împreună 
vom decide dacă mergem mai mult pe finanţarea în partea rurală şi a oraşelor mici astfel 
încât aceştia să-şi poată finaliza lucrările.  Indiferent câţi bani vor avea tot puţini vor fi şi de 
aceea vă rog să încercăm să trecem dincolo de aspectul politic şi să ne gândim din punct 
de vedere administrativ şi să hotărâm împreună care va fi valoarea creditului şi care vor fi 
lucrările pe care le vom susţine. Nu mă deranjează să discutăm de susţinerea lucrărilor 
care vor fi sprijinite şi de comunitatea europeană prin  Programul de finanţare 2014 – 2020.  
 Din acest motiv vă rog din nou să vă gândiţi bine. În caz contrar nu vom putea 
finanţa ceea ce avem deja sau vom fi obligaţi să dam toţi banii pentru proiectele europene, 
să asigurăm finanţarea lor  astfel încât să nu le pierdem. 
 Trebuie să ne gândim foarte bine ce vom face cu cei 150 milioane lei pentru că 3- 4 
sau chiar 10 km de asfalt şi  de canalizare se pot face cu 20– 30 milioane lei pe fiecare 
comună.  Cu 2 -3 milioane de lei nu poţi realiza nici măcar un kilometru de asfalt oricare ar 
fi culoarea politică a primarului din acea comună.  
 Creditul nu se va lua aşa uşor ci doar în urma unei analize corecte. Rog colegii din 
aparatul de specialitate să pregătească această situaţie, să ne spună dacă este nevoie să 
luăm o firmă de consultanţă sau e cazul să ne asumăm responsabilitatea noi  şi comisia 
care se va constitui în acest sens.  Majoritatea dintre noi suntem oameni de afaceri, cu 
firme care au luat mult mai multe credite şi au o oarecare experienţă în acest domeniu.  
 Vă rog să vă gândiţi bine şi vă propun să mergem pe această variantă. Este clar că  
până la sfârşitul anului nu vom reuşi să facem prea mult, procedurile pentru stabilirea 
condiţiilor şi a creditorului sunt de durată.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
 Domnule preşedinte şi stimaţi colegi,  
 Săptămâna trecută o parte din Comisia specială şi o parte din conducerea consiliului 
judeţean s-au întâlnit într-o şedinţă de lucru la PITT din Calea Torontalului.  În urma 
discuţiilor , venim către consiliul judeţean cu propunerea de a analiza achiziţia unui spaţiu, 
scos la vânzare  în acest moment de către o firmă şi care are ca destinaţie  zonă de servicii 
– respectiv un service auto – astfel încât toate reparaţiile şi service-ul maşinilor din 
subordinea consiliului judeţean să se facă sub controlul dumneavoastră în această locaţie.  
 Vă pun la dispoziţie evaluarea de la firma de lichidare şi rugămintea mea este să 
dispuneţi compartimentelor specializate, respectiv juridic şi  tehnic să analizeze 
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oportunitatea achiziţionării acestei locaţii şi participarea la licitaţie. Dacă în urma analizei se 
constată că este mult mai rentabil să ne reparăm toate  maşinile la un service controlat de 
consiliul judeţean şi care ne aparţine atunci Comisia specială propune să participăm la 
această achiziţie.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da, am fost prezent acolo şi în principiu sunt de acord cu propunerea comisiei.  
Pentru a realiza acest lucru am rugămintea să pregătiţi pentru plenul din luna mai un 
proiect de hotărâre ce va fi supus dezbaterii şi aprobării în şedinţa de plen a consiliului 
judeţean.  
 Discuţii cu privire la preluarea acelei clădiri au mai fost. Nu trebuie să uităm că au 
datorii la noi întrucât sunt în parcul tehnologic al  consiliului judeţean, iar achiziţionarea 
locaţiei nu poate fi decât un câştig şi propunerea comisiei este corectă.  
 Vă rog ca împreună cu executivul consiliului judeţean să pregătiţi proiectul de 
hotărâre. De asemenea, rog pe domnul Doroş să ne ajute în acest sens.  
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu  

Prin intervenţia mea vreau să vin în sprijinul domnului consilier Lelescu şi îl informez 
că acele intrări în judeţ despre care amintea domnia sa  a fost propunerea unui coleg 
consilier judeţean făcută în plenul consiliului judeţean.  

Vă rog domnule preşedinte pe dumneavoastră şi aparatul tehnic să fiţi puţin mai 
atent la propunerile care se fac în plenul consiliului judeţean. Spun acest lucru pentru că şi 
propunerea despre care am amintit mai devreme a fostă făcută în plen şi  nu a fost 
concretizată într-un proiect de hotărâre. La propunerea făcută, probabil la interpelări, s-a 
dat un răspuns, cum se dă de fiecare dată, de genul că se face o comisie şi se rezolvă 
problema.  

Revin cu rugămintea ca atunci când colegii consilieri judeţeni fac propuneri în plenul 
consiliului judeţean, acestea să fie concretizate, de către aparatul tehnic,  în proiecte de 
hotărâri.  Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Se poate ca această propunere să fi fost făcută acum câţiva ani, nu vă contrazic. 

Însă ideea domnului Lelescu este corectă şi proiectul trebuie făcut. Sperăm ca împreună cu 
municipiul Timişoara să putem realiza acest proiect. Toată lumea ştie că intrările în 
Timişoara sunt destul de delicate şi trebuie să colaborăm cu primăria Timişoara.  

Rog pe domnul Radu Şerban – şef Serviciul Administrarea Patrimoniului să preia 
această problemă şi să pregătiţi un proiect de hotărâre pentru următoarea şedinţă.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Nu aş fi dorit să intervin astăzi dar  în calitate de consilier judeţean şi de membru a 

Comisiei de cultură, învăţământ tineret şi sport am obligaţia să aduc în discuţie evaluarea 
domnului director Marcel Tolcea care urmează a fi demis de la conducerea Muzeului de 
Artă  Timişoara pe criterii politice.  Sigur că în acest caz este vorba de imaginea 
preşedintelui consiliului judeţean, a consilierilor judeţeni  şi a consiliului judeţean în 
totalitate.  

Nu putem să trecem uşor cu vederea şi să nu ne gândim că este vorba despre 6 ani 
de activitate a domnului director Tolcea, iar evaluarea făcută domniei sale nu mi se pare a fi 
pertinentă, mai ales că pot spune că mă simt nevinovat în contextul în care în cadrul 
Comisiei de cultură am spus că nu este nevoie de o astfel de comisie de evaluare. Sigur, 
veţi spune că nu s-a respectat legea. Dar dacă această comisie a funcţionat timp de 6 ani 
atunci putem spune că legea a fost respectată.  
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Aş fi vrut ca toţi directorii instituţiilor de cultură să fie evaluaţi de către consilierii 
judeţeni şi nu de comisii din afara consiliului judeţean. Ştiu, veţi spune că noi nu suntem 
experţi, dar trebuie să ştiţi că mulţi dintre noi suntem experţi în foarte multe domenii şi tot 
noi suntem aceia care luăm decizii importante pentru judeţul Timiş.  

Mai mult decât atât a fost emis un comunicat al Reţelei Naţionale a Muzeelor din 
România. Aceasta a fost picătura care a umplut paharul în contextul în care o instituţie  
recunoscută la nivel naţional ia atitudine.  

Nu vreau să vă reţin prea mult atenţia şi de acea vă spun că am două chestiuni 
importante pe care vreau să le punctez şi poate că domnul preşedinte îmi poate da un 
răspuns la acestea.  

În primul rând  vreau să ştiu dacă vom da curs solicitării acestei reţele prin care ne 
solicită raportul de evaluare a comisiei şi în al doilea rând aş vrea să aud părerea personală 
a domnului preşedinte în contextul în care domnia sa este atât preşedinte al consiliului 
judeţean dar a fost şi consilier judeţean şi cunoaşteţi  cel mai bine activitatea domnului 
director Marcel Tolcea.  Cred că diferenţa dintre nota 5 ,89 cât ia dat unul din membri  şi 9 
cât ia dat celălalt membru este foarte mare, iar activitatea domnului director este apreciată 
unanim la nivelul judeţului, ca să nu mai vorbim de zonele din afara judeţului şi cele 
naţionale şi internaţionale. Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dumneavoastră aţi spus că faceţi parte din Comisia de cultură şi vreau să vă întreb 

dacă aţi fost de acord cu constituirea Comisiei de evaluare.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Da, suntem colegi şi a existat unanimitate. Dacă la început  am spus că nu este 

nevoie de o asemenea comisie, la final am fost de acord cu constituirea acestei comisii fiind 
convins că vom veni cu evaluările în plenul consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, domnule consilier dumneavoastră aţi fost de acord cu constituirea comisiei şi 

era normal să faceţi acest lucru pentru că este conform legii. Nu mi se pare corect ca atunci 
să fiţi de acord cu comisia, iar acum să veniţi să spuneţi că nu mai sunteţi. 

Comisia de evaluare stabilită de dumneavoastră nu a fost făcută special pentru unul 
din directorii evaluaţi ci a fost constituită special pentru evaluarea tuturor directorilor. 
Comisia a fost constituită ca si până acum, conform legii, cu specialişti, pentru că nu avem 
voie să participăm noi tocmai pentru că s-a avut în vedere componenţa politică a consiliului 
judeţean.  Nu a fost o evaluare la comandă politică şi vă rog să vă gândiţi bine înainte de a 
spune acest lucru pentru că şi dumneavoastră aţi fost de acord cu această comisie.  

Nu vreau să discut în nici un fel cu privire la activitatea domnului director Marcel 
Tolcea. Îl respect pe domnia sa şi vă pot spune că niciodată nu am discutat cu dânsul. 
Respect în aceeaşi măsură atât pe cei care au câştigat concursul cât şi pe cei care nu l-au 
câştigat.  
 Cu toată sinceritatea vă spun că nu am avut nici un fel de implicare în ceea ce 
priveşte evaluarea directorilor. Dovadă sunteţi şi dumneavoastră care puteţi confirma că nu 
m-aţi văzut participând în nici o comisie şi nici nu am vorbit niciodată cu oamenii care sunt 
în comisia respectivă.  Singurul pe care-l cunosc şi cu care am vorbit a fost preşedintele 
comisiei.  
 Nu putem spune că suntem de acord cu constituirea unei comisii, ca mai apoi să 
spunem că nu mai suntem de acord pentru a da bine în faţa publicului. Trebuie să ne 
asumăm responsabilitatea celor spuse. Comisa a dat un verdict noi trebuie să-l respectăm .  
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Rog Comisia de cultură să se implice mai mult în ceea ce înseamnă activitatea de 
cultură a judeţului astfel încât Timişoara să poată deveni capitala culturală a ţării.  Sper ca 
după perioada sărbătorilor pascale să ne putem întâlni şi să discutăm despre programul 
activităţii culturale din judeţul Timiş.  

Eu nu pot spune dacă nota este valabilă sau dacă cei din comisie au fost buni. 
Dumneavoastră, cei din Comisia de cultură aţi propus constituirea comisiei de evaluare. 
Aceasta a fost aprobată de plenul consiliului judeţean. S-a făcut o evaluare, nu o contest şi 
nu am nimic împotrivă să trimitem raportul de evaluare solicitat dacă acest lucru este legal  
din punct de vedere al transparenţei.  

Nu am nimic împotrivă, dacă este legal, să fie transmis către mass-media, către 
opinia publică către toţi cei care doresc acest lucru.  

Doamna Ursoiu Maria – secretar al judeţului Timiş îmi spune că deja a fost transmis 
către Reţeaua Naţională a Muzeelor din România tot ceea ce ne-au solicitat.   Acest lucru 
nu înseamnă că nota se va schimba sau modul de gândire al comisiei.  În comisie au fost 
specialişti pe care nu-i putem contesta noi.   Nu putem contesta decizia decanului  unei 
facultăţi din Bucureşti chiar dacă dumneavoastră sunteţi consilieri judeţeni sau eu 
preşedinte al consiliului judeţean.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii? 
 
Doamna consilier judeţean Georgeta Rus 
Aş dori să vorbesc puţin, dar în acelaşi timp foarte serios, despre o idee care s-a 

conturat în plenul consiliului judeţean acum câteva şedinţe. Este vorba despre mega 
proiectul Master Planul de sănătate pentru judeţul Timiş.  

Proiectul sună bine, este pompos, chiar impresionant pentru o anumită parte a 
populaţiei, însă în afară de cuvintele ce sună frumos şi ironiile care probabil vor urma, 
spunându-ne că vrem să lăsăm o impresie frumoasă presei, aş vrea să vă întreb dacă 
consideraţi că este normal ca această strategie să înceapă tocmai cu mutarea unor spitale, 
cu ironii, cu atacuri de tot felul în presă care să acopere importanţă judeţeană a unor 
spitale. Nu credeţi că ar fi mai bine să începem strategia de sănătate prin alte lucruri mult 
mai importante care lipsesc din sistemul de sănătate? 

Atunci când am vorbit despre actul medical în sine ştiam foarte bine despre ce 
vorbesc aşa cum, de altfel, toţi cei care sunt medici ştiu.  Chiar dacă nu dezvoltăm acum 
subiectul să ştiţi că actul medical în sine este chiar un lucru special care începe încă de la 
depunerea jurământului lui Hipocrate şi se continuă cu managementul medical de calitate.  

Un sediu potrivit în care să se desfăşoare actul medical trebuie să aibă nişte condiţii 
speciale care nu pot fi modificate la comandă. Este nevoie de alimentare cu apă, de reţea 
de canalizare, de săli de chirurgie, microchirurgie, laboratoare etc. Sunt probleme mult mai 
importante în strategia unui mega proiect medical şi pot să vă da ca exemplu, în acest 
sens, lipsa vaccinurilor – în anul 2012, mai bine de 10 luni din an au lipsit vaccinurile pentru 
sugari, iar acest lucru nu s-a mai întâmplat niciodată din anii 1960 / 1970 cînd a început 
campania de eradicare a bolilor. 

Da, este adevărat că screeningul pentru nou născuţi este foarte important, dar 
vaccinurile sunt vitale. Lipsa vaccinurilor antipoliomielitic, antitetanos, antidifterie, antituse 
convulsivă duce la apariţia unor boli care pot fi chiar mortale, iar acestea nu pot fi eradicate 
decât prin vaccinare.  Deci, vaccinarea reprezintă o problemă mult mai importantă. 

Trebuie să ne luptăm să obţinem aceste vaccinuri, iar dacă până acum le aveam 
mereu în cabinetul meu acum pe multe dintre ele  nici măcar în farmacii nu le mai găsim.  

Ştiu că urmează să faceţi ironii pe seama celor spuse de mine, însă vă asigur că nu 
facem acest lucru pentru a da bine în presă. Noi dăm bine oricum  şi oriunde  şi nu vrem să 
o facem neapărat aici în plen.  
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Haideţi să luăm lucrurile în serios, să constituim acea comisie şi să nu rămânem 
doar la nivel de cuvinte impresionante. Trebuie să  stabilim care  ne sunt priorităţile şi să 
dăm o importanţă judeţeană spitalelor. Sunt spitale universitare care  nu pot fi mutate 
indiferent de pregătirea consilierilor locali, a persoanele din consiliile de administraţie sau a 
primarilor, etc.  Acestea sunt persoane pricepute, deştepte, dar a muta un spital înseamnă 
cu totul altceva.  

Ştiu că urmează să spuneţi că au fost de acord şi consilierii PDL dar aceasta  este o 
altă discuţie şi ştiţi bine la ce mă refer. Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vă mulţumesc doamna consilier. Dumneavoastră sunteţi de specialitate şi ştiţi foarte 

bine despre ce vorbiţi, însă nu am fost niciodată ironic atunci când am vorbit de lucruri 
serioase sau de lucruri care privesc în mod special sănătatea şi nici nu sunt în măsură să 
discut eu despre cine a fost sau cine nu a fost de acord. Nu intră în atribuţiile noastre să 
controlăm celelalte consilii locale. Este dreptul statului să facă solicitările necesare pentru 
reglementările legale, iar noi nu putem decât să ne alăturăm acestora fără a interveni în 
actul medical, în lista de medicamente sau în modul de compensare al acestora.  

Sunt de acord să stabilim cât mai urgent care este situaţia la nivelul judeţului. În 
acest sens, am început deja discuţiile, ne-am întâlnit cu directorii de spitale, cu directorul 
direcţiei de sănătate publică  pentru a putea crea o nouă strategie.  

În strategia Ministerului Sănătăţii s-a venit cu alte soluţii şi sugestii şi trebuie să 
aşteptăm ca acestea să se finalizeze, să se concretizeze. Trebuie să vedem ce se 
stabileşte la nivel naţional pentru că se vorbeşte despre desfiinţarea unor instituţii, despre 
trecerea în subordinea consiliilor judeţene a direcţiilor de sănătate etc. Abia după 
finalizarea acestora putem discuta şi noi despre ceea ce înseamnă strategia de sănătate a 
judeţului Timiş.   

Din nou vă spun că vorbesc foarte serios şi nu fac nici un fel de ironii cu privire la 
acest subiect. Mă bucur totuşi că la acel moment consilieri judeţeni, indiferent de  culoarea 
politică,  au ştiut ce votează.  

 
Domnul consilier judeţean Dorin Cutu 
Aş dori să ne spună domnul director  Mirel  Gheorghe, referitor la drumul judeţean 

592 – realizat pe fonduri europene – dacă există recepţia finală a lucrărilor, iar dacă nu 
există, este important să intervenim atâta timp cât lucrările sunt în garanţie.  Este vorba 
despre DJ 592  Buziaş – Lugoj.  

 
Domnul  Mugurel Borlea  -  director Direcţia de Investiţii şi Managementul 

Proiectelor 
Vă pot spune că drumul DJ 592 mai are încă 3 ani de garanţie şi până atunci putem 

face recepţia finală. Pe parcurs toţi factorii implicaţi supraveghează ceea ce se întâmplă. 
Chiar în această primăvară vom avea o şedinţă de evaluare, iar garanţia este făcută, aşa 
cum am spus, până în anul 2015.  

 
Domnul consilier judeţean Radu Pau  
Fără să fiu caustic doresc să-l întreb pe domnul vicepreşedinte Marian Vasile dacă 

domnia sa are un punct de vedere faţă de impozitarea suplimentară a funcţionarilor publici 
care au venituri peste 1000 euro. 

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Vă mulţumesc pentru întrebare, însă înainte de a-mi  exprima un punct de vedere 

personal doresc să fac o scurtă precizare cu privire la relativitatea mai multor factori din 
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această discuţie. În primul rând, ce înseamnă salariul mare în domeniu bugetar? Eu  vin 
dintr-o multinaţională şi ştiu care sunt salariile acolo. Pe de altă parte trebuie să ne gândim 
la responsabilitatea care o are un anumit director. Practic, vorbind de aceste sume – 1000 
euro -   este vorba despre  directori,  despre responsabilităţile pe care le au, despre 
eficienta acestora, performanţa etc.  

Sunt multe de discutat în aceste sens, dar eu, ca şi liberal, cred că nu ar trebui 
adoptată o astfel de măsură. Fac din nou specificaţia că ceea ce afirm este un punct de 
vedere personal.  Consider că performanţa şi motivaţia trebuie gândite cu mare atenţie.  

Pe de altă parte sunt convins că PNL va avea o poziţie în acest sens. Noi ne vom 
supune atât deciziei PNL  cât şi deciziei luată de USL.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă nu mai sunt alte întrebări şi interpelări, vom trece la dezbaterea următorului 

punct de pe ordinea de zi.  
 

 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor 

secţiunii de funcţionare şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al 
judeţului Timiş pe trimestrul I 2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea „Agendei principalelor 

manifestări cultural – artistice şi sportive.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, tineret, învăţământ şi 

sport, Comisia pentru relaţii şi cooperare şi Comisia economică. 
V-am prezentat Agenda Culturală şi vă rog să participaţi şi dumneavoastră în număr 

cât mai mare la aceste manifestări,  astfel încât,  să ne putem  da seama dacă banii alocaţi 
se regăsesc în ceea ce ne dorim să realizăm. Vrem să ştim dacă banii repartizaţi  au fost 
suficienţi sau nu pentru realizarea proiectelor culturale, iar în viitor să putem reglementa 
acest lucru iar oamenii din judeţ să simtă cu adevărat partea culturală pe care noi o 
finanţăm.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,   Bologa Gheorghe,  Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea 
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Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian.  
 

 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor 

care aparţin domeniului public al judeţului Timiş. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism.  
Comisia Economică a dat aviz nefavorabil  pentru proiectul de hotărâre.  
Rog preşedintele Comisie economice să prezinte poziţia comisiei.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa.  
Este adevărat că în şedinţa comisiei am respins proiectul de hotărâre întrucât nu am 

avut certificatul Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie – Secţia Contencios  - care să certifice 
ceea ce a fost menţionat în preambulul proiectului de hotărâre,  

Având în vedere că astăzi suntem în posesia acelui material vă pot spune, în numele 
Comisiei economice, că vom fi de acord cu acest proiect de hotărâre.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian 

 
 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la domeniul 

public al judeţului Timiş a unor bunuri imobile (teren şi construcţii). 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian. 
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Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind alocarea unui spaţiu pentru 

depozitarea în caz de urgenţă a documentelor clasificate şi a sistemului informatic 
aferent, deţinute de Consiliul Judeţean Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian. 

 
 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unor 

bunuri mobile către Inspectoratul pentru Situaţii de Urgenţă „Banat” al judeţului 
Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism 
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei speciale 

pentru întocmirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al judeţului 
Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică locală şi 

Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
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Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian 

 
 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică locală şi 

Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian. 

 
 
 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind prelungirea valabilităţii 

„Programului de transport judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 
01.07.2008 – 30.04.2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică locală şi 

Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Doamna Maria Ursoiu -  secretar al judeţului Timiş 
Cu permisiunea dumneavoastră doresc să intervin pentru a preciza, în legătură cu 

acest proiect de hotărâre, faptul că în acest moment prin proiectul de hotărâre supus 
dezbaterii  se prelungeşte vechiul program de transport  prin curse regulate. Concomitent 
cu acest lucru avem aprobat un program nou pentru perioada 01 mai 2013   - 30 iuie 2019. 
Acest program nu se poate încă aplica pentru că actul normativ, în baza căruia l-am 
aprobat, este suspendat în acest moment.  

Din acest motiv, pentru a nu fi concomitent  în vigoare două programe vă solicit să 
fiţi de acord cu introducerea unui nou articol, respectiv art. 2 la proiectul de hotărâre în care 
să fie specificat faptul că aplicarea programului până în 2019 se prorogă pe perioada 
valabilităţii acestui program pe care îl prelungim astăzi.  

 
Domnul consilier judeţean Sorin Supuran 
Îmi cer scuze că trebuie să intervin însă nu fac acest lucru pentru a o contrazice pe 

doamna secretar. Vreau totuşi să vă spun că  programul aprobat care ar fi trebuit să fie 
atribuit programului de transport de către CNMSI chiar dacă este suspendat el va produce 
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efecte după data atribuirii. Ele trebuiau să fie susţinute concomitent cu programul de 
transport interjudeţean  ceea ce Autoritatea Rutieră Română a reuşit  şi datorită acelui act 
care a fost admis la Curtea de Apel a intervenit această suspendare.  

Prin urmare, programul pregătit de dumneavoastră poate fi îmbunătăţit, iar atribuirea 
efectivă, până la judecare pe fond a punctelor suspendate la criterii,  va avea loc undeva la 
sfârşitul lunii septembrie.  

Deci, sunt două lucruri diferite şi pot spune acest lucru cu toată sinceritate pentru că 
ştiu că a fost o mare tensiune legată de programul interjudeţean, iar programul pe care noi 
consiliul judeţean l-am aprobat şi transmis pentru a fi atribuit va avea valabilitate după data 
atribuirii, când aceasta va avea loc dacă nu va fi din nou prelungită valabilitatea licenţelor 
de traseu.  

Prelungirea licenţelor de traseu pe actualul program  este un lucru, iar programul de 
transport pe care consiliul judeţean l-a pregătit este un lucru diferit şi va avea aplicabilitate 
după data atribuirii.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Înţeleg că amendamentul doamnei secretar nu contravine ci este o garanţie în plus a 

actelor. 
Prin urmare, vă supun la vot amendamentul doamnei Maria Ursoiu - secretar al 

judeţului Timiş.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu,  Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian, un vot împotrivă din partea domnului 
Stancu Traian şi o abţinere din partea domnului Supuran Sorin.  

 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin,  Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian şi o abţinere din partea 
domnului Supuran Sorin.  

 
 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Normativului privind dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică locală.  
Dacă sunt discuţii? 
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Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Întrucât proiectul nu a trecut prin Comisia de sănătate şi protecţie socială aş vrea să 

îi întreb, pe cei care au fost de acord cu acest proiect de hotărâre,  cu privire la 
achiziţionarea unui număr  de 10 autovehicule de către consiliul judeţean pentru că noi în 
cadrul  ATOP am hotărât să sprijinim poliţia prin cumpărarea unui număr de autovehiculele 
pe care să le dăm în folosinţă.  Aş vrea să ştiu dacă consiliul judeţean a rezolvat şi dacă  a 
găsit posibilitatea de a cumpăra aceste autovehicule? 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnul director Marcel Marcu spune că s-a rezolvat problema.  Dacă mai sunt alte 

discuţii? Dacă nu supun la vot  proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian 

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi prelungirii 

unor contracte de închiriere încheiate cu SC „Perot Consultancy” SRL, Bucureşti.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat cu amendamente de Comisia economică, Comisia pentru 

administraţie publică, Comisia de urbanism şi Comisia specială.  
Având în vedere că suntem în proces de negociere cu firma respectivă aveţi în 

mapele dumneavoastră, din partea firmei, o notă  transmisă şi prin care ne spun că în 
principiu sunt de acord cu renegocierea suprafeţei.  

Împreună cu Comisia specială am fost la PITT şi am discutat cu reprezentanţii firmei 
respective şi vă propun să fim de acord cu prelungirea contractelor pentru o perioadă mai 
scurtă, astfel încât să avem timpul necesar să decidem dacă refacem contractul în totalitate 
pentru suprafaţa totală din parc sau dacă doar pentru o anumită suprafaţă.  

Vă informez că ei au renunţat la suprafaţa de 85 m.p pe care îi deţineau dintr-o hală 
a noastră. În condiţiile în care ajungem la o înţelegere şi având în vedere că astăzi expiră 
termenul, vă rog să fiţi de acord cu prelungirea acestuia pe o perioadă determinată, în 
funcţie de cât propuneţi dumneavoastră (3 luni, 6 luni sau până la sfârşitul anului). În acest 
timp noi continuăm negocierile cu ei şi sperăm ca aceştia să fie de acord să preia şi 
cealaltă suprafaţă, astfel încât, în final să aprobăm proiectul în totalitatea sa.  

Sunt 85 m.p dintr-o hală pe care nu îi ia nimeni şi trebuie să găsim o soluţie pentru 
că nu va fi nimeni interesat să preia această suprafaţă. Vor fi două firme în aceeaşi clădire.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Ceea ce aţi spus dumneavoastră probabil că va fi concretizat într-un amendament la 

proiectul de hotărâre sau la actul adiţional al contractului.  
Ţin să vă reamintesc că în şedinţa Comisiei de administraţie nu am aprobat actul 

adiţional aşa cum a fost el redactat ci am făcut o menţiune importantă prin care am propus 
eliminarea art. 3 din actul adiţional.  

Alături de beneficiarul „virtual” al acestei prevederi discreţionale, considerăm că este 
un abuz şi o prevedere excesivă.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier în principiu sunt de acord cu propunerea dumneavoastră. Tot în 

acest sens am fost de acord să facem acel service.  
  
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Propunerea mea este de fapt un amendament pe care vă rog să-l supuneţi la vot 

pentru că nu mă interesează acordul dumneavoastră personal ci al plenului consiliului 
judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Poate că nu aţi fost atent la început când am supus la vot  acordul în vederea 

pregătirii suprafeţei de  teren pentru cumpărare. Comisia specială din care fac parte şi 
reprezentanţii dumneavoastră au fost de acord să preluăm acest spaţiu. În aceste condiţii 
suntem de acord ca articolul 3 să fie eliminat şi vom supune la vot . 

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Atât în Comisia economică cât şi în celelalte comisii de specialitate s-a discutat pe 

baza unor documente. Chiar şi astăzi în plen discutăm pe baza unei solicitări venite din 
partea  societăţii şi prin care ne informează că sunt de acord  cu reînchirierea spaţiului în 
suprafaţă de 85 m.p., şi fac acest lucru probabil datorită convingerilor pe care le-au avut 
sau a explicaţiilor şi argumentelor date de Comisia specială în faţa acestei societăţi.  

Prin urmare, nu văd de ce să nu votăm solicitarea societăţii comerciale mai ales că 
este una din puţinele firme care îşi desfăşoară activitatea în parcul industrial şi sunt printre 
cei mai buni clienţi ai noştri.  

Consider că trebuie să vedem altfel clienţii care aduc bani la bugetul judeţului şi nu 
putem să nu ţinem cont de doleanţele lor.  

Prin urmare, atât eu cât şi colegii din Comisia economică ne menţinem punctul de 
vedere care coincide cu cel al chiriaşului, respectiv prelungirea contractului pe o perioadă 
de 5 ani. De asemenea, suntem de acord cu eliminarea art. 3 pentru că din informaţiile pe 
care le avem s-a rezolvat problema locaţiei pentru service-ul pe care ni-l dorim să-l 
realizăm.  

Eu vă propun să fiţi de acord să lucrăm cu aceşti oameni care ne plătesc chiria, iar 
pentru restul problemelor noastre putem găsi alte soluţii.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În continuare, supun la vot amendamentul Comisiei de administraţie prin care 

propune eliminarea articolului 3.  
 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Înainte de a supune al vot amendamentul aş dori să auzim care este părerea 

Comisiei speciale şi îl rog pe domnul preşedinte să ne spună care este poziţia comisie.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Domnule preşedinte şi stimaţi colegi, am propus revenirea la închirierea pe spaţiu 

iniţial incluzând cele patru celule pentru garaj, în primul rând pentru că am lămurit problema 
cu oportunitatea de a organiza  o activitate de service la Twin Motors, iar în al doilea rând 
pentru că nu este normal ca odată ce o parcelă cu hală a fost deja închiriată, mai ales că se 
află chiar în faţă, este vorba de cele 4 celule de la garajul respectiv.  
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La ora actuală, Perot Consultincy păstrează doar curtea şi partea din spate a acelui 
garaj, iar pentru  partea din faţă unde ar trebui să existe activitate s-a renunţat la începutul 
anului odată cu contractul de închiriere pentru spaţiul în suprafaţă de 85 m.p.  

Nu cred că este oportun să închiriem acest spaţiu unei alte firme ci el ar trebui 
închiriat la pachet.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Am înţeles care este poziţia Comisiei speciale. Se pare că avem o problemă cu 

documentul transmis astăzi şi aş dori să rog aparatul tehnic ca pe viitor  în timp ce 
materiale sunt în comisii să  nu se mai poarte negocieri. Cel mai corect ar fi ca atunci când 
se termină negocierile să se vină cu toate actele în comisiile de specialitate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu, problema este alta, respectiv noi am amânat de două ori luarea unei decizii cu 

privire la service, iar astăzi este ultima zi în care noi putem spune dacă aprobăm în 
continuare relaţia contractuală cu firma respectivă.  Derularea activităţii Comisiei speciale  a 
fost pe toată această perioadă.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
În acest caz noi consilierii judeţeni  trebuie să fim mai atenţi la aceste chestiuni.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Plenul consiliului judeţean are partea sa de vina în proporţie de 50% pentru că timp 

de 3 luni a tot amânat luarea unei decizii cu privire la acel service, iar  acum fiind ultima zi 
trebuie să luăm o decizie.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Atunci trebuie să înţeleg că ei nu mai dau 12 lei/m.p  ci vor să ne dea  6 lei/m.p? 

Acest lucru a rămas stabilit după negociere? Conform acestui document asta înţeleg.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu. Eu vreau să mergem pe hotărârea pe care aţi discutat-o. Rămânem cu proiectul 

de hotărâre privind închirierea pentru un an, pentru că nu are rost să mai facem alte 
modificări şi ei au fost de acord să negocieze cu noi chiria. Sigur că din adresa lor reiese că 
doresc în loc de 12 lei /m.p să plătească 6 lei/ m.p. însă vor fi alte negocieri şi sigur 
rezultatul ar fi altul.  

Noi votăm contractul în forma  actuală şi nu pentru ce va fi cu celălalt spaţiu. Dacă 
va fi sau nu va fi, rămâne de văzut.  

Deci, în aceste condiţii, revin şi vă  supun la vot amendamentul Comisiei de 
administraţie prin care propune eliminarea articolului 3 din actul adiţional.   

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 35 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu,  Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Borha Liviu, Cocean 
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Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel 
Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, Zamfir Florian.  

Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii CJT nr. 
144/29.11.2010 privind aprobarea proiectului de investiţie „Reabilitarea/modernizarea 
locuinţei protejate DINU”, a cheltuielilor legate de proiect, precum şi a documentaţiei 
tehnico – economice a investiţiei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian 

 
 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a 

învăţământului special liceal din judeţul Timiş pentru anul şcolar 2013 -2014. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport 

şi Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Observaţia mea nu reprezintă un amendament ci este mai mult o chestiune tehnică 

şi vă rog ca în anexa la hotărâre, dacă se poate, să fie eliminate notele acelea pentru că nu 
este vorba despre nici o unitate de învăţământ arondată la învăţământul special, ele fiind 
unităţi de învăţământ de sine stătătoare.  Mă refer la nota cu PJ şi AR  care ar trebui să fie 
scoasă pentru că nu ne ajută cu nimic.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am înţeles. Doamna secretar confirmă faptul că nu e nici o problemă dacă nota va fi 

scoasă şi urmează să se facă modificarea necesară.  
Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
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Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zamfir Florian 

 
 
Punctul nr. 15 - Diverse. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Înainte de a vă da dumneavoastră cuvântul vă rog să-mi permiteţi să vă mulţumesc 

tuturor pentru modul cum s-a derulat şedinţa de astăzi.  Vreau să mulţumesc 
reprezentanţilor instituţiilor subordonate prezenţi în această sală şi în mod special domnului 
Marcel Tolcea. Domnia sa deşi se desparte de funcţia de director sper să rămână alături de 
noi şi să colaborăm în continuare. Sper de asemenea ca prin experienţa pe care o are să-i 
sprijine în activitatea lor pe cei care vor veni.  

Felicit pe toţi ceilalţi directori care îşi vor continua activitatea  obţinând note mari la 
evaluare. Îi rog să facă tot posibilul să îmbunătăţească activitatea culturală, astfel încât 
Timişoara să devină capitala culturală. Vă rog să găsiţi soluţii pentru orice eveniment pe 
care consideraţi că merită să-l aducem în atenţia cetăţenilor pentru a putea contribui prin  
sprijinul nostru la realizarea lui.  

Vă mulţumesc de asemenea directorilor şi personalului din aparatul executiv. Ştiu că 
perioada de pregătire a bugetului a  fost  una destul de  delicată şi vă rog ca după zilele 
libere primite cu ocazia sărbătorilor pascale să insistaţi şi să intervenim  în toate domeniile 
de activitate (sănătate, administraţie, cultură, transport, economic etc) astfel încât acestea 
să fie în folosul celor care ne-au votat şi pe care-i reprezentăm la nivelul judeţului Timiş.  

Colegilor din mass – media le mulţumesc pentru că au fost mereu alături de noi şi 
pentru modul în care au redat realitatea în care ne aflăm, le transmit multă sănătate şi îi 
anunţ că nu vom da nici un fel de interviu la finalul şedinţei. Din acest motiv îi rog să vină în 
sala verde unde va fi o scurtă conferinţă de presă şi în care ne  veţi putea pune câteva 
întrebări.  

Dacă sunt şi alte discuţii? 
 
Doamna consilier judeţean Crăciunescu Gabriela  
Vă informez că în perioada 14 – 16 aprilie anul curent  judeţul Timiş a primit vizita 

unei delegaţii din Amstetten condusă de dna. Erika Lininger. Această vizită a avut ca şi 
cadru legal Declaraţia de cooperare şi dezvoltare a relaţiilor amicale între judeţul nostru şi 
Niederosterei.  

Delegaţia a efectuat această vizită, reprezentând Asociaţia pentru Promovarea 
Parteneriatului Timiş – Amstetten. Dânşii au venit cu donaţii din partea asociaţiei: 
ghiozdane, rechizite şi haine pentru 90 de copii şi tineri din cadrul centrului de Plasament 
pentru Copii cu Dizabilităţi Recaş.  

Totodată, aceştia au vizitat în scop informativ şi Centrul de Plasament Găvojdia, 
făcându-se o analiză asupra necesităţii şi oportunităţii unei viitoare colaborări între cei doi 
parteneri. Vă mulţumesc şi vă doresc sărbători fericite! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Şi noi mulţumim partenerilor noştri germani pentru sprijin şi încercăm să fim mai 

atenţi cu ceea ce urmează.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa  
Aş vrea să-l întreb pe domnul Mircea Mihuţ  de ce la situaţia cheltuielilor lunare la 

ACS Poli se spune că stafful tehnic cu timp normal la Centrul de Copii şi Juniori este format 
din 12 persoane, lotul de copiii la acest centru este compus din 11 copii comparativ cu 
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echipa a I-a unde sunt 25 de jucători, iar staff-ul tehnic  cu timp normal este format din 10 . 
persoane.  Cum vă explicaţi acest fapt? Nu credeţi că numărul de persoane ce formează 
staff-ul tehnic este mult prea mare comparativ cu numărul de jucători.?  

Precizez că nu am luat în calcul persoanele din staff-ul tehnic  cu timp parţial.  
 
Domnul Mircea Mihuţ  
Pot să vă spun că, la centrul de  copii şi juniori este vorba despre cei care sunt 

salariaţi cu  contracte , iar aceştia sunt puţini. Noi avem 9 antrenori  la acest centru, fiecare 
are câte două grupe de copii, deci sunt mulţi copii care se antrenează şi sigur, cei mai mulţi 
nu au contracte, fiind la o vârstă foarte mică.   

Aici este vorba doar de cheltuieli şi nu despre legitimarea la club.  Sunt mulţi copii în 
fiecare grupă de vârstă şi din fiecare grupă avem copii în loturile naţionale, iar pentru cei 
care au perspective să ajungă în lotul mare am încheiat contracte.  

Din acest motiv sunt trecuţi atât de puţini la cheltuieli, însă, să ştiţi că la 
antrenamente sunt foarte mulţi.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa  
Deci aici sunt trecuţi şi copii care nu sunt legitimaţi.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc  
Vreau să fac o completare la interpelarea făcută la începutul şedinţei şi vă spun că 

îmi cer scuze că nu l-am observat încă de la început pe domnul preşedinte al Comisiei 
speciale şi am luat cuvântul în numele domniei sale.  

Trebuie să ştiţi că dânsul are un raport la problema adusă de mine în atenţia 
dumneavoastră şi acel raport va fi înmânat doamnei secretar al judeţului.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Vă mulţumesc domnule consilier judeţean Marcel Mihoc şi vă informez că raportul l a 

fost înmânat doamnei secretar şi domnia sa are cunoştinţă de conţinutul acestuia.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă nu mai sunt alte discuţii, vă transmit sărbători fericite şi, dată fiind epuizarea 

ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                                 Maria URSOIU 
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